
 

*Yazı yazarken satıra sığmayan kelimeler olabilir. Bu durumda keli-
meler hecelerine bölünerek bir alt satıra yazılır. Kelimenin bölündüğü 
satırın sonuna kısa çizgi (-) konulur. 
*Satır sonunda tek harf bırakılmaz. 
 
Örnek:  
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           anne-
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televizyon 
   

bankacılık 
   

Kırklareli 
   

temizlikçi 
   

bağımsızlık 
   

vatandaşlık 
   

hanımeli 
   

ayakkabıcı 
   

aslanağzı 
   

Atatürk 

         A- 
tatürk 

Yanlış 

         Ata- 
türk 

Doğru 

 Aşağıdaki kelimelerin satır sonuna sığmadığında nasıl yazılabileceklerini 
örnekteki gibi yazalım. 

Satır Sonuna Sığmayan Kelimeler 
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